









第一天 吉隆坡 > 桃园 (机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场飞往桃园国际机场 *抵达后,若时间允许将前往桃园夜市*

第二天 桃园 🖚 高雄 (早餐/午餐/-)

*乘坐高铁前往高雄

- 佛陀纪念馆(为了纪念佛教创始人释迦牟尼佛而建立的,旨在 传承佛陀的教义和智慧,以促进人们的精神成长和和谐共处)
- 驳二艺术特区(这里注入了文艺,浇灌创意。每处转角都新鲜有趣,每个画面都深刻记忆,构筑起海港城市的文化魅力与生活美学)
- 大港桥 (途径)
- 六合夜市(高雄最受欢迎的夜市)
 - *注: 如遇佛陀纪念馆公休则改为佛光山

第三天 高雄 🕶 垦丁(早餐/午餐/-)

- 珍珠养殖中心
- 鹅銮鼻灯塔公园(台湾南部最南端的地理点,也是一个风景秀丽的旅游胜地)
- 龙盘大草原(一个高海拔的草原地区,草原茂密翠绿,地势开阔,能够尽情欣赏到壮丽的海岸线和迷人的自然景色)
- 垦丁大街 (感受到垦丁独特的海滨氛围和夜生活活力)

第四天 垦丁 🖚 台南(早餐/-/晚餐)

- 鹿境梅花鹿生态园区(台版"小奈良",垦丁最大的梅花鹿互动体验园区)
- 东港华侨市场 (屏东著名的海鲜市场)
- 安平老街(台南历史悠久的古老街区之一)
- 大鱼的祝福(蓝白色的巨鲸,象征着爱与包容)
- 蓝晒图文创园区(文化创意产业园区)

第五天 台南 📟 南投 📟 台中(早餐/午餐/-)

- 九族文化村(一个融合了原住民文化与生态旅游的主题村落。 该村落以展示台湾九个主要原住民族的文化特色而闻名)
- 日月潭风景区(在台湾最大水域的日月潭乘船游湖, 欣赏它的美丽和宁静)
- 山地特产中心
- 逢甲夜市

第六天 台中 🖴 台北(早餐/午餐/晚餐)

- 中正纪念堂(为了纪念中华民国的开国元勋、国父蒋中正而建立的)
- 貔貅展示中心
- 茶艺馆
- 凤梨酥DIY(凤梨酥是台湾著名的传统糕点之一,在这里,你可以尝试自己制作凤梨酥)
- 西门町

第七天 台北 ➡ 桃园 ➡ 吉隆坡

■ 送往机场搭乘客机回返吉隆坡



DAY 1

KUALA LUMPUR > TAOYUAN

(Meals on Board)

 Assemble in KL International Airport for flight to Taoyuan International Airport

*Upon arrival, if time permits, visit Taoyuan Night Market

DAY 2

TAOYUAN 🖚 KAOHSIUNG

(Breakfast / Lunch / -)

*High-speed train to Kaohsiung

- Fo Guang Shan Buddha Museum (Established to commemorate the founder of Buddhism, Sakyamuni Buddha, with the aim of passing on his teachings and wisdom to promote spiritual growth and harmonious coexistence)
- Pier-2 Art Center (Art and creativity flourish, enriching every corner with fresh and intriguing displays)
- Dagang Bridge (Pass by)
- Liuhe Night Market (The most popular night market in Kaohsiung)

*Remark: If Fo Guang Shan Buddha Museum close will replace to visit Fo Guang Shan

DAY 3

KAOHSIUNG KENTING

(Breakfast / Lunch / -)

- Pearl Cultivation Center
- Eluanbi Lighthouse Park (The southernmost point of Taiwan and a picturesque tourist spot)
- Longpan Park (A high-altitude grassland area. The lush green grasslands here stretch far and wide, offering expansive views of the coastline and captivating natural scenery)
- Kenting Night Market (Experience the unique coastal ambiance and vibrant nightlife of Kenting)

DAY 4

KENTING TAINAN

(Breakfast / - / Dinner)

- Paradise of deer ("Little Nara" of Taiwan, the largest ecological park for Formosan Sika Deer in the Kenting area)
- Huagiao Fish Market (Famous seafood market in Pingtung)
- Anping Old Street (Tainan's oldest and most culturally rich areas)
- "Da Yu's Blessing" (The blue and white whale sculpture symbolizes love and tolerance)
- Blueprint Cultural & Creative Park (A cultural and creative industrial park)
- L. Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- 2. Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change.
- Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.

DAY 5 TAINAN TAICHUNG (Breakfast / Lunch /-)

- Formosan Aboriginal Culture Village (A themed village that combines indigenous culture and ecotourism. The village is famous for showcasing the cultural characteristics of Taiwan's nine major indigenous tribes)
- Sun Moon Lake National Scenic Area (Sail across the lake on a cruise to enjoy its beauty and tranquility)
- An Aboriginal Specialty Product Center
- Fengjia Night Market

DAY 6

TAICHUNG 🖚 TAIPEI

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- Chiang Kai-shek Memorial Hall (Built to honor the founding father of the Republic of China, Chiang Kai-shek)
- Pixiu Exhibition Center
- Tea Cultural Centre
- Pineapple Cake DIY (Pineapple Cake is a famous traditional Taiwanese pastry, and here you'll have the chance to try your hand at making your own)
- Ximending

DAY 7 TAIPEI TAOYUAN KUALA LUMPUR (Breakfast / Meals on Board)

 Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories













行程特色 HIGHLIGHT

独特体验 : 搭乘高铁前往高雄 | 台湾最南端的景点 - 鹅銮鼻灯

塔公园 | 台版的小奈良 - 鹿境梅花鹿生态园区 | 以原住民文化为主题的旅游景点 - 九族文化村 | 船游日月潭 I 凤梨酥DIY

地道料理:台式创意料理 | 万峦猪脚 | 邵族风味餐 | 卤肉饭

: 蜜月世纪酒店或同级 : 德立庄酒店或同级 : 长滩酒店或同级 : 维悦酒店或同级 : 香富大饭店或同级 台北 : 艾捷天丽酒店或同級 **VALUE PLUS:** High speed train to Kaohsiung I One of the southernmost

attractions in Taiwan - Eluanbi Lighthouse Park I Taiwan's indigenous culture theme - Formosan Aboriginal Culture Village I Sail across the lake on a cruise to enjoy its beauty

and tranquility I Pineapple cake DIY

SPECIAL Taiwanese Cuisine | Wanluan Braised Pork Knuckle |

GOURMET Thao Specialty Cuisine | Braised Pork Rice

HOTEL

TAOYUAN Century Hotel or similar

KAOHSIUNG: KENTING Long Beach Hotel or similar TAINAN TAICHUNG Golden Pacific Hotel or similar TAIPEI

旅游资讯 GENERAL INFORMATION

货币 Currency	新台币 - TWD New Taiwan Dollar - TWD	信用卡 Credit Card	致电信用卡中心,提前开通国际支付功能 Call to activate oversea transaction Visa & Master card are both widely used
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = RM 15 100新台币 = 马币 15	拨号代码 Dial Code	台湾 :+886 Taiwan :+886
电压 Voltage	电压-110伏特 Voltage - almost always 110V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型/Type C - 两个圆角插头 / 2 round pin 类型/Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique Flat Blade pin "V-Shape"
时差 Time Different	台湾–时间与马来西亚相同 Taiwan - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	Airasia D7 (20KG) China Airline CI (23KG)
气候 Weather		8月 Jun - Aug	秋季 Autumn

^{*}若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。

*详情或有变动,以官方资讯为主 *Details are subject to change and based on official information

曾兄弟国际旅行社有限公司 **Chan's World Leisurelink** Travel Sdn Bhd (KPK/LN:1049)



■毎回 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia □ tours@chansworld.com.my

603-2779 2818

6017-288 5288

www.ChansWorld.com.my

f chansworldmy o chansworldmy

^{*}图片仅供参考。 *Pictures shown are for illustration purpose only.